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                                                             J e g y z ő k ö n y v                         

                    Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2023.június 27-én tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester       

                      Bernát István Jánosné 

                      Halupka Miklós 

                       Kiss Eszter 

                       Nagy András                          

                       Polyák Csaba                        képviselők            

                       Kundra Erika                         jegyző                

                      Omelkáné Csernai Andrea    óvoda-bölcsőde intézményvezető 

                      Volenszki József                    NHSZ OKÖT Nonprofit Kft ügyvezetője 

                        

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézményvezetőt. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő 

közül 5 fő jelen van, Birinyi András alpolgármester jelezte távol maradásának okát, így a 

Képviselő-testület jelenlévő tagjainak száma 6 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Nagy András és Halupka Miklós képviselőt javasolja, melyet a 

Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

 

N a p i r e n d: :     1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                  Előadó: Polgármester 

                                                         

                               2.) NHSZ-OKÖT Nonprofit Kft tájékoztatója a helyi hulladékgazdálkodási 

                                   feladatok ellátásáról 

                                   Előadó: Volenszki József ügyvezető 

 

                             3.) Szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályozásáról szóló 

                                   önkormányzati rendelet megalkotása 

                                   Előadó: Polgármester       

 

                            4.) Beszámoló a Napraforgó Óvoda és Bölcsőde 2022/2023-as nevelési    

                                  évbe végzett tevékenységéről, a 2023/2024 -es nevelési év indulásáról. 

                                  A 2023/2024-es nevelési évben indítható óvodai csoportok számának  

                                  meghatározása 

                                  Előadó: Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője 

                                                Polgármester          
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                           5.) Táborfalvai Napraforgó Óvodában létszámbővítés 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                             6.) Önkormányzati támogatások megállapítása 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                              7.) E g y e b e k 

           

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi, hogy van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? 

 

Halupka Miklós képviselő: A szolgálati lakás bérlőjének rezsi tartozása felől érdeklődik, mi 

történt, hogy ekkora az elmaradása. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Javasolja, hogy az Egyebek napirendi pontban részletesen 

tárgyalják meg ezt a témát. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

42/2023.( VI.27.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

intézkedéseiről szóló polgármesteri tájékoztatót elfogadja.  

 

 

II.Napirendi pont tárgya: NHSZ-OKÖT Nonprofit Kft tájékoztatója a helyi  

                                         hulladékgazdálkodási feladatok ellátásáról 

                                        (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Volenszki József NHSZ OKÖT Kft ügyvezető 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Volenszki József ügyvezetőt, akitől kérdezi, hogy 

kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót. 

 

Volenszki József ügyvezető: Július 1-től a hulladékgazdálkodási feladatok ellátásában 

változás történik. A MOL 35 évre aláírt egy koncessziós szerződést a Magyar Állammal, mely 

napokon belül életbe lép. A rendszer változásáról semmi féle tájékoztatást nem tud adni. 

 A változást a lakosság nem fogja érezni, mert a hulladék szállítás továbbra is a megszokott 

módon fog történni. A számlát a MOHU-tól fogja kapni a lakosság és a rezsicsökkentés 
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továbbra is életben marad. Bízik benne, hogy zökkenőmentes lesz az átállás, és működni fog a 

szolgáltatás. 

Amennyiben kérdés van ezzel kapcsolatban arra szívesen válaszol. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszöni ügyvezető úrnak a tájékoztatót, úgy gondolja, hogy az 

elmúlt években rugalmas volt az együttműködés, bízik benne ezek után is így lesz. A 

számlázással kapcsolatban kérdezi, hogy biztos, hogy negyed évente megkapja a lakosság 

majd a számlát? 

 

Volenszki József ügyvezető: Tudomása szerint a MOL a jelenlegi számlázási programot fogja 

használni, abban egyelőre változás nem történik. 

 

Kundra Erika jegyző: Június 30-al megszűnik az önkormányzatok hulladékgazdálkodási 

feladatköre, az Mötv. úgy módosul, hogy csak a törvényben meghatározott 

hulladékgazdálkodási feladatokat látja el, mely a közterületek hulladékkezelése. A soron 

következő testületi ülésen a hulladékgazdálkodásról szóló helyi rendeletet hatályon kívül kell 

helyezni. Amennyiben a rendeletben volt kedvezményt megállapítása a lakosság részére, 

akkor azt önálló rendelettel kell szabályozni, hiszen az önkormányzat továbbra is biztosíthat 

kedvezményt a lakosságnak azzal, hogy az önkormányzat fizeti meg a szolgáltatónak az általa 

vállalt kedvezményt. 

A helyi rendeletünk kedvezményt nem tartalmaz, viszont a gyűjtő edényeknél van 

kedvezmény az egy személyes és két személyes háztartások esetében. 

Kérdezi, hogy a kedvezmény továbbra is fennáll -e ? 

 

Volenszki József ügyvezető: Ez nem kedvezmény, kötelező volt biztosítaniuk országos 

szinten ezeket az edényeket. Az edények közötti különbséget nem kell az önkormányzatnak 

kedvezményként kifizetni a szolgáltató felé. 

 

Kundra Erika jegyző: A helyi rendeletünk nem tartalmaz kedvezményt, akinek fizetési 

nehézsége lesz az a szociális bizottsághoz tud fordulni települési támogatásért. 

 

Nagy András képviselő: A fém hulladékkezelés felől érdeklődik. 

 

Volenszki József ügyvezető: Fém szállítással nem foglalkozik a cég, több kis méhtelep bezárt. 

Július 1-től a lakosság beviheti a nagyobb méhtelepekre a hulladékot, de pénzt nem kap érte, 

mint eddig. Sajnos nem tud konkrét választ adni, azon lesznek, hogy a hulladékszállítás 

működjön. 

 

Halupka Miklós képviselő: Úgy gondolja a hulladéknak a helyén van a helye és nem 

közterületen, vagy magán területen. Eddig is volt probléma az illegális szemétlerakással, ezek 

után pedig félő, hogy még több lesz. 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel az NHSZ OKÖT 

Nonprofit Kft beszámolójának elfogadását. 
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 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

43/2023.( VI.27.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az NHSZ –OKÖT Nonprofit 

Kft hulladékgazdálkodási feladat ellátásáról szóló tájékoztatóját elfogadja. 
  

 

III.Napirendi pont tárgya: Szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályozásáról szóló 

                                          önkormányzati rendelet megalkotása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

                                 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Szociális 

célú tűzifa támogatás helyi szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 10/2023. (VI.28.) sz. önkormányzati rendeletét  

 a szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályozásáról. 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a Napraforgó Óvoda és Bölcsőde 2022/2023-as nevelési    

                                          évben végzett tevékenységéről, a 2023/2024 -es nevelési év    

                                          indulásáról. 

                                          A 2023/2024-es nevelési évben indítható óvodai csoportok        

                                          számának meghatározása 

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Omelkáné Csernai Andrea intézményvezető 

                                Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti intézményvezető asszonyt, kéri a képviselőket, hogy 

amennyiben kérdésük, észrevételük van azt tegyék meg. 

Nagy András képviselő: Az óvodai ballagás nagyon színvonalas volt, gratulál a szervezéshez. 

 

Omelkáné Csernai Andrea intézményvezető: Köszöni szépen, örül, hogy tetszett a műsor. 

Sajnálatos módon 4 óvoda pedagógus adta be a felmondását, egészségügyi és más egyéb 

problémára való hivatkozással. Mindenképpen meg kell oldaniuk ezt a helyzetet, minden 

csoportba 1 óvoda pedagógus van, illetve 3 csoportban pedagógiaiasszisztens segíti az óvónők 

munkáját.  

Folyamatos az óvónő hiány, nem tud képesített óvónőt alkalmazni, ezért kénytelen lesz 

pedagógiaiasszisztenst alkalmazni, amennyiben a képviselő-testület egyetért azzal.   
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A be és ki költözéseknek köszönhetően sok a gyermek, ezért az óvodai csoportlétszámok 

valószínű, hogy emelkedni fognak, ami azt jelenti, hogy plusz terheket ró az 

óvodapedagógusokra, mivel sok az adminisztratív feladat. 

Ennyivel szerette volna kiegészíteni a beszámolót, kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Döbbenet, hogy egyszerre 4 óvodapedagógus távozik, bízik 

benne, hogy sikerül megoldani a problémát.  

 

Halupka Miklós képviselő: Félti az óvónőket, nagyon nagy teher van rajtuk, az emberi 

teherképességen felül végzik a munkájukat. 

Érdeklődik intézményvezető asszonytól, hogy mi az oka annak, hogy elmennek az óvónők? 

 

Omelkáné Csernai Andrea intézményvezető: Azt tapasztalta, hogy az új kollegái nem tudtak 

beilleszkedni a közösségbe. Valószínű, hogy nem mindenki hivatásból végzi ezt a feladatot, 

nagyon nehéz megtalálni a megfelelő embert. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a beszámoló 

elfogadását és az óvodai csoportok számának elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

44/2023.( VI.27.) H a t á r o z a t 

 Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda és 

Bölcsőde 2022/2023-as nevelési évben végzett tevékenységéről, a 2023/2024-es nevelési 

év indulásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

45/2023.( VI.27.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartása alatt álló 

Napraforgó Óvoda és Bölcsőde óvodai intézményegységében a 2023/2024-es nevelési 

évben indítható csoportok számát- figyelemmel a nemzeti köznevelésről szóló 2011.évi 

CXC tv.4. számú mellékletében foglaltakra- öt csoportban határozza meg. 

 

Az Óvodában a 2023/2024. nevelési évben a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC 

tv 25.§ (7) bekezdése alapján a törvényben meghatározott maximum csoportlétszám 

20%-kal történő túllépését mind az öt csoportban engedélyezi. 

 

V.Napirendi pont tárgya: Táborfalvai Napraforgó Óvodában létszámbővítés 

                                        (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: A napirendi pontot az előző napirendi pontban már 

megtárgyalták, ennek ellenére kérdezi a képviselőket, hogy van-e kérdés, javaslat. 
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Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

46/2023.( VI.27.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartása alatt álló 

Táborfalvai Napraforgó Óvoda és Bölcsőde intézményben 2023.szeptember 1-től 2 fő 

pedagógiaiasszisztensi álláshelyet biztosít az óvodapedagógus álláshelyek betöltésének 

időszakáig.  

Az álláshely bővítéssel járó költségeket az önkormányzat költségvetésében biztosítja.  

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: Önkormányzati támogatások megállapítása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi a képviselőket, hogy az előterjesztéshez van-e 

kérdésük, észrevételük. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

  

47/2023.( VI.27.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzat 2023.évi költségvetésében a szociális ellátás előirányzaton kimutatott 

összeg terhére szociális támogatást biztosít a szociális ellátásról szóló 10/2020.( IX.30.) 

önkormányzati rendelet (Ör.) által meghatározott feltételekkel rendelkező és a 

jövedelem alapján szociális támogatásra jogosultak részére, az alábbiak szerint: 

1.) Az Ör.18.§-ában foglaltak alapján: szociális támogatást biztosít a 60 év feletti 

lakosok részére egyszeri 6.000.- Ft értékben, valamint a 0-18 éves gyermeket 

nevelő családok részére egyszeri 10.000.- Ft értékben. 

2.) Az Ör.23.§-ában meghatározott Kisgyermekek támogatását 3.000.- Ft/ 

csomagban állapítja meg és kiterjeszti az arra jogosultak körét a Csurgay 

Franciska Általános Iskolába járó tanulókra is. 

A támogatások kifizetésének, átadásának időpontja: 

0-18 éves gyermeket nevelő családok részére: augusztus hónap 

60 év feletti lakosok részére: október hónap 

 Kisgyermekek támogatása: december hónap.                        
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VII.Napirendi pont tárgya: E g y eb e k  

 

Nagy Andrásné polgármester a két ülés között tett fontosabb intézkedések napirendi pontnál 

javasolta Halupka Miklós képviselőnek, hogy a feltett kérdésére az Egyebek napirendi 

pontnál ad választ. 

Megkéri képviselő urat tegye fel kérdéseit. 

 

Halupka Miklós képviselő: Nem érti, hogy miért kellett ekkora tartozást felhalmozni a 

szolgálati lakás bérlőjének. A háziorvos viselkedését szintén nem érti. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tájékoztatást ad rezsi tartozás felhalmozásának okáról, majd 

ismerteti, hogy június 30.-ával megszűnik a lakásbérleti szerződés, a bérlő kiköltözik a 

házból. 

 

Ezt követően a polgármester tájékoztatja a képviselőket:  

 

- a dabasi rendőrkapitányságnál történt személyi változásokról, 

 -a háziorvosok működéséről. 

 

Közben Nagy András és Kiss Eszter képviselők elhagyják az üléstermet, ezáltal a képviselő-

testület létszáma 4 fő. 

 

 Ezt követően a tájékoztatja a képviselőket, hogy egy Fogarasi utcai ingatlan eladásra érkezett    

 ajánlat. 

 Képviselő-testület az ingatlan eladására tett ajánlatot nem fogadja el.                                                     

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és testületi ülést 

bezárta. 

 

 

                                                                Kmft 

    

              Nagy Andrásné                                                                 Kundra Erika 

               polgármester                                                                          jegyző 

 

 

 

 

             Nagy András                                                                  Halupka Miklós                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

             jkv. hitelesítő                                                                   jkv. hitelesítő 


